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Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee 

Zapisuje: Kateřina Pilná 

Přítomni: Lukáš Novotný  Předseda P 

 Jan Picka Správce systémů SS 

 Karel Čtvrtečka Správce sítě SN 

 Kateřina Pilná Správce projektů SP 

 Matúš Priščák Správce Pod-O-Gym SG 

 Jiří Novotný Správce Hudebny SH 

 Pavel Píchal Správce bloku B SBB 

 Vítek Zapletal Správce bloku C SBC 

 Mário Alexy Správce bloku D SBD 

 Jan Čeřovský Zástupce správce bloku E ZSBE 

 Katarína Gedrová Zástupce správce bloku F ZSBF 

 David Puchoň Správce Pod-O-Lab SL 

 Jan Kučera Správce Pod-O-Games SGs 

    

 Jan Mareš Host  

 Luboš Jánský Host   

 Tomáš Valla Host  
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20:09 Předseda zahajuje schůzi.  

Bod č. 1  Kolečko  

1. Blok C 

 Zlepšení úklidu. Vyhánění bezdomovce z bloku, kvůli odmítnutí předložení kolejenky. 

Nainstalovali jsme dvě ze šesti sítí do oken. 

2. Fotograf 

 Posun s nafocením lidí na web.  

3. Blok F 

 Nedostatek toaletního papíru. Úklid na bloku F se nezlepšil (koupelna 1x týdně). 

4. Systémy 

 Redukce systému Orthos (jde to pomalu). 

5. Síť 

 Připojení uprchlíků přes přípojku na Strahově. Výpočet přesíťování na bloky C a F. Firma 

Alternativo AP nemá s tím, že to aktuálně vypadá na leden. 

6. Hudebna 

Nic 

7. Gym  

Objednání nového vybavení a provozních věcí. Vybavení - skřínky, lehátko do sauny atd. 

8. Blok A 

 Zlepšení úklidu, ale je nedostatek toaletního papíru. Špatný internet, vypadává několikrát 

denně až na 10minutové intervaly. 

9. Pod-O-Lab 

 Do labu se přenesly židle ze skladu na bloku C. Založené Trello na úkoly v labu. 

10. Pod-O-Games 

Koupeny nové hry. Vyřešen problém s PS4. Plánuje se turnaj v Mortal Kombat na PS4 a v Mario 

Kart na Nintendo Switch. 

11. Pod-O-Dým 
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 Odstřiženo od elektřiny, může se pokračovat v přestavbě. V příštím týdnu se očekává 

schůzka ohledně elektroinstalace. 

12. Blok D 

 Na prvním patře byla dokončena renovace kuchyňky. Úklid se zlepšil, ale chybí toaletní papír. 

13. Blok E 

 Blok E přijal uprchlíky z Ukrajiny. Byla pro ně připravena dětská herna, která byla 

zdemolována (protržení zad skříně, vylomená polička, zlomení dvou noh od stolu). Herna po opravě 

v režii Ukrajinců. Úklid se zlepšil, ale nemají dost toaletního papíru.  

14. Blok B 

 Oblíbená uklízečka se vrátila. Bezdomovci už nechodí. 

15. Projekty 

 V průběhu března proběhly 3 Blokové hry (Beerpong, Sportovní turnaj, Pubquiz). Na 

13.4.2022 se plánuje akce Meet&Greet Pod-O-Lee a na 30.4.2022 se plánuje akce Pod-O-Day.  

16. PR 

Dokončení návrhu kelímků, finalizace souborů k objednávce. Dokončení grafiky pro Pod-O-

Film. Podpoření organizace sbírky na podporu Ukrajině. 

17. HR 

Předání dárků za leden, únor a březen. Aktualizace tabulky aktivních členů.  

18. Kolárna  

Dosavadní správce kolárny Ondřej Barda rezignoval na svou funkci a věci předal Kateřině 

Pilné. Poté došlo k aktualizaci tabulky členů kolárny.  

19. Předseda 

 Přišly nové basketbalové koše. Dochází k poptávání lidí na úpravu sportovních hřišť, které 

jsou ve špatné kondici. Bazének kolejí Podolí se aktuálně řešit nebude. Probíhá komunikace 

s rektorem ČVUT a s panem Vodičkou, měli bychom být hodnější a to fungovat nebude. Příští úterý 

proběhne schůzka ZZSVS (zasedání zástupců studentů a vedení SÚZ; ve složení Vodička a 

Solimanová za SÚZ, rektor, předsedové, centrála).  

Bod č. 2  Volba místopředsedy 

Vítek Zapletal udělal průzkum na to, kdo by se hodil na post místopředsedy. Na post byli dva 

kandidáti, Štěpán Tichý a Jiří Novotný. Představení kandidátů. Výstup průzkumu je, že nadpoloviční 

většina členů představenstva klubu Pod-O-Lee by si na postu místopředsedy dokázala představit 

Jiřího Novotného. Probíhají dotazy na kandidáta Jiřího Novotného. 
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Předseda kolejního klubu Pod-O-Lee určuje, že hlasování o návrhu místopředsedy proběhne jako 

tajné. 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje skrutátory pro tajné hlasování ve složení 

David Puchoň (ID 7218), Jan Kučera (ID 7038) a Tomáš Valla (ID 9045). 

∑: 10 ; +: 10 ; -: 0 ; ±: 0 

Předseda kolejního klubu Pod-O-Lee navrhuje na pozici místopředsedy Jiřího Novotného (ID 8624).  

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee v tajném hlasování schvaluje návrh předsedy klubu na 

post místopředsedy klubu Pod-O-Lee. 

∑: 10 ; +: 8 ; -: 1 ; ±: 1 

Bod č. 3  Ekonomická činnost Mezi Bloky 2022 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee souhlasí, že se bude zabývat dokumenty zaslanými do 

konference predstavenstvo@pod.cvut.cz po předkládací lhůtě. 

∑: 10 ; +: 10 ; -: 0 ; ±: 0 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje ekonomickou činnost Mezi Bloky 2022 

zaslanou do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 6.4.2022 ve 21:10. 

∑: 10 ; +: 10 ; -: 0 ; ±: 0 

Bod č. 4  Ekonomická činnost Pod-O-Day 2022 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje ekonomickou činnost Pod-O-Day 2022 

zaslanou do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 6.4.2022 ve 21:00. 

∑: 10 ; +: 10 ; -: 0 ; ±: 0 

Bod č. 5  Interní předpisy 

21:24 Ze schůze představenstva odchází SS, počet lidí s hlasovacím právem je nyní 9. 

21:32 Ze schůze představenstva odchází SGs, počet lidí s hlasovacím právem se nemění. 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje interní předpisy IP-1-2022, IP-2-2022 a IP-3-

2022 zaslané do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 6.4.2022 ve 21:55.  

∑: 9 ; +: 8 ; -: 0 ; ±: 1 

Bod č. 6  Ostatní 

Probíhá debata ohledně probíhání a správě komunikačních skupin představenstva klubu Pod-O-

Lee. 

Večeře v Menze, návštěvnost pondělí 12, úterý 15.  
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Správce Pod-O-Lab slibuje, že o víkendu 9.4-10.4.2022 zprovozní 3D tiskárnu a po nákupu 

filamentu dojde k výrobě cedulek na dveře.  

22:25 Předseda ukončuje schůzi. 

 


